
14 March 2025 
 

Dear Members & PMSA licensees,  
 

Guided Tour “InnovAge Home and Mind-friendly Home” 
The Elderly Resources Centre (ERC) 

 
房協長者安居資源中心 

「樂齡家居睇真 D + 智醒家居睇真 D」導賞團 
 

12 April 2025 (Saturday) 
2025 年 4 月 12 日 (星期六) 

 

The Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch (CIHAPB) has arranged a site tour as follows: 
特許房屋經理學會亞太分會 (CIHAPB) 安排了以下參觀活動: 
 

Date & Time 
日期及時間 

12 April 2025 (Saturday); 10:00 – 12:00  
2025 年 4 月 12 日 (星期六) 10:00 – 12:00 

Venue 
地點 

Shop A-C, G/F, Prosperous Garden, 3 Public Square Street, Yau Ma Tei, Kowloon 
九龍油麻地眾坊街 3 號駿發花園地下 A-C 舖 

Content 
講題簡介 

The ERC was set up by the Hong Kong Housing Society with aims to promote the concept of 
“age-friendly home” to achieve “ageing in place”.  It has designed two guided tours with 
different themes: 
 
InnovAge Home Guided Tour - to learn about various smart home products and designs that 
support elderly individuals with different levels of self-care abilities, enhancing their quality of 
life and home safety. 
 
Mind-friendly Home Guided Tour - to demonstrate how dementia-friendly housing designs 
can assist patients and their caregivers in coping with life challenges. 
 
Members through the guided tour can understand how to make suitable adjustments to the 
lifestyles and home environments to help the elderly to meet the changing care needs and stay 
in their own homes for as long as possible. 
 
長者安居資源中心由香港房屋協會成立，旨在推廣「長者友善家居」的概念，以達致

「居家安老」。中心設計了兩個不同主題的導賞團： 
 
「樂齡家居睇真 D」- 認識各種智能家居產品及設計以支援不同自理能力的長者，提升

長者生活質素及家居安全。 
 
「智醒家居睇真 D」- 展示認知障礙症人士的家居設計，如何協助患者及其照顧者面對

生活上的挑戰。 
 
會員可透過導賞團了解如何對生活方式和居家環境作出適當調整，幫助長者面對不斷

變化的護理需求，並盡可能長時間地留在自己家中。 

Speakers 
主講嘉賓 

The representative(s) of the ERC 
房協長者安居資源中心代表 

 

 
 
 
 
 
 



  

Programme 
流程 

09:45 Registration 登記 
(Gathering Point: Covered Entrance to the ERC / 集合點: ERC 有蓋入口) 

10:00 Guided Tour 導賞團 
11:45 Q&A 問與答 
12:00 End of the Tour 導賞團完畢 

Language 
語言 

Cantonese 
廣東話 

Fees 
費用 

CIH Member --- Free of Charge  CIH 會員免費參與 
PMSA’s licensee --- Free of Charge PMSA 持牌人免費參與 
Non-Member --- HK$50.00  非會員 HK$50 

Capacity 
名額 

30 persons (Priority will be given to CIH Members, and a proportion of enrolments will be 
reserved to PMSA’s licensees on a first-come, first-served basis.) 
30 人 (CIH 會員優先、部分配額將預留給 PMSA 持牌人。報名先到先得。) 

CPD 
For CIH Member, 2 CPD units under “Personal Development” will be achieved. 
CIH 會員可獲持續專業發展 2 單元 (類別: 個人發展) 

 

 

This is an “Official” and “Core” activity related to “Professional Practices” 
under the CPD Scheme of the Property Management Services Authority.  
Holders of Property Management Practitioner Licence may receive a 
maximum of 2 CPD hours by participating in the activity. 
 
此活動屬物業管理業監管局「持續專業發展計劃」下「核心」內容範疇

內有關專業實務的正式學習活動，物管人牌照持有人可藉參與活動而獲

取最多 2 小時的認可持續專業發展時數。 

Remarks 
備註 

The CIHAPB has agreed that during participation in the guided tour of the ERC, the centre staff 
may record videos and take photos for future activity reviews and promotional purposes of the 
centre. 
亞太分會已同意在參與房協長者安居資源中心的導賞團時，中心職員可進行攝錄及拍

照，作為中心日後活動檢討及宣傳之用。 

 
For enrolment, please sign up by filling out the E-form via the link https://forms.gle/Q843bNNAiLHBV7Hq5 on 
or before 3 April 2025. 
報名請於 2025 年 4 月 3 日或之前透過連結 https://forms.gle/Q843bNNAiLHBV7Hq5 填寫電子表格。 
 
For further enquiries, please contact the CIHAPB Secretariat at 2356 8680. 
查詢請致電 2356 8680 與特許房屋經理學會亞太分會秘書處聯絡。 
 
 
Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch 
特許房屋經理學會亞太分會 
 
  



Remarks 

 
1. Both successful and unsuccessful enrolments will be replied by email in-between and after the enrolment 

deadline.  Successful enrolments will be confirmed upon receipt of FULL PAYMENT. 
 
2. Payment Methods for Successful Enrolments 
 

- By Cheque 
 
 Please kindly send a crossed cheque made payable to CIH Asia International Limited to Chartered 

Institute of Housing Asian Pacific Branch, Units 2008-2010, Telford House, 16 Wang Hoi Road, 
Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong on or before the deadline mentioned in the payment detail.   

 
 All received cheques of unsuccessful enrolment reservation will be shredded after enrolment deadline. 
 

- By AlipayHK 
 

 CIHAPB Secretariat will send the payment detail by email to the applicants who request for 
AlipayHK payment method.  Please kindly follow the instruction to settle the payment, send us the 
Alipay HK transaction number (支付寶交易號碼 ) and the screen of successful payment to 
apb@cih.org.hk for record on or before the deadline shown in the payment detail. 

 
3. You are welcome to contact the Secretariat at 2356 8680 for checking your registration. 
 
4. Official receipt is available upon request. 
 
5. Enrolment reservations are subject to the final decision of the organizer. 
 
 
 

 

  



Location Map 
 

 

 
 
 
 
 
 


